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 תאריך יעד אחראי תיאור מס.

 בחירת צוות מנהל  .1
ולאחר שכל הבניינים בחרו ועדים  2024עם פתיחת שנת 
הראשונה של הועד המרכזי היא לבחור  חדשים, המטלה

 צוות מנהל או יו"ר.
תפקיד הצוות המנהל או היו"ר להיות אלה שאופרטיבית 

 מפעילים את חברת הניהול.
 

הצעה: להישאר עם צוות מנהל של שלושה ולא עם 
 יו"ר יחיד

 10 9 8 7 6 5 4 2 1בעד: 
 נגד:

 3נמנע: 
 ההצעה התקבלה

 
 מועמדים לצוות המנהל:

 6גיל חיימוב מבניין שרון 
 5אלי גוז בניין 

 9גבי אמזלג בניין 
 8אמנון אלפר בניין 

 
 להלן הצבעת הבניינים:

 נמנע -  1בניין 
 שרון אמנון אלי -  2בניין 
 אמנון אלי גבי – 3בניין 
 אמנון אלי שרון– 4בניין 
 אלי שרון גבי – 5בניין 
 אלי שרון גבי  – 6בניין 
 אלי גבי אמנון – 7בניין 
 גבי אלי אמנון  – 8בניין 
 גבי אלי אמנון – 9בניין 
 שרון אלי גבי – 10בניין 

 
לאחר שקלול התוצאות בהתאם למשקל היחסי של 

 הבניינים להלן התוצאות:
 81% -אלי
 69% –גבי 

 57% –שרון 
 36% –אמנון 

 
 גוז. הצוות המנהל יהיה שרון גבי ואליבהתאם 
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 מורשי חתימהאישור   .2
החתימה הם שלושת חברי הצוות המנהל + כיום מורשי 

 . יש לאשר את מורשי החתימה העדכניים.יוסי גריי כגיבוי
 

 הצעה:
. שאר ושת חברי הצוות המנהל וישאר יוסי גריי כגיבוישל

 מורשי החתימה יוסרו מהחשבון.
 הוסכם פה אחד

  

 המשך פעולה של הסייר  .3
על פי החלטת הועד המרכזי בנובמבר, הסייר אמור 

תפקידו בסוף החודש אך נדרש לתת לו הודעה לסיים את 
 של חודש מראש.

לאור המצב נשאלה השאלה האם להשאירו בינתיים 
 .בתפקידו

אש"ח בחודש. הארכת העסקתו של  17עלות הסייר היא 
 הסייר תחייב איתור מקור תקציבי בתקציב.

 
 :הצעת החלטה

 להמשיך בינתיים את ההעסקה של הסייר.
הועד הבאה הצוות המנהל יבחן את הנושא עד לאספת 

יציע מקור תקציבי  עם הקב"ט על מנת להביא המלצה וכן
 למימון החודש הקרוב )והמשך ההעסקה אם יוחלט עליו(.

 10 9 8 7 5 4 3 2 1בעד: 
 6נגד: 

 ההצעה התקבלה

  

 כללי  .4
לא תהיה התנהלות של נציגים שלא לפי נהלי חודד ש
 .המתחם

 הפורשים נפרדו מהועד המרכזי.אנשי צוות הניהול 
מיכה הציע לשאחר ייצוב המתחם בשנה שעברה הועד 

המרכזי יבנה תוכנית לשיפורים ותיכנס לתוכנית העבודה 
 .24-25ב 
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